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ZÁPIS 

z 10. zasedání Akademického senátu FChT Univerzity Pardubice 
konaného ve středu 13. března 2024 od 13 hodin 

v zasedací místnosti děkanátu FChT (budova HA) 

Akademičtí pracovníci: 

doc. Ing. Martin Adam, Ph.D. 
Ing. Jaroslav Barták, Ph.D. 
doc. Ing. Pavel Čičmanec, Ph.D. 
Ing. Aleš Eisner, Ph.D. 
Ing. Petr Knotek, Ph.D. 
Ing. Patrik Pařík, Ph.D. 
prof. Ing. Jaromír Vinklárek, Dr. 

Studenti: 

Bc. Jana Hrušková 
Ing. Petr Leinweber  
Ing. Marie Nevyhoštěná 
Bc. Martin Šanda 
Bc. Josef Velebný 

Omluvení senátoři: 

prof. Ing. Roman Jambor, Ph.D. 
doc. Ing. David Veselý, Ph.D. 
prof. Ing. Tomáš Weidlich, Ph.D. 

Hosté: 

prof. Ing. Petr Němec, Ph.D. (děkan FChT) 
prof. Ing. Petr Mošner, Dr. (proděkan FChT) 

Program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Volba skrutátorů 

3. Předchozí souhlas ke jmenování člena Vědecké rady FChT UPCE 

4. Projednání žádosti o schválení dodatečných investic FChT na rok 2024 

5. Projednání závažné změny v bakalářském studijním programu Ekonomika a management 
podniků chemického průmyslu 

6. Různé
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1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice doc. Adam 
přivítal všechny senátory a hosty a informoval o řádně doručených omluvenkách nepřítomných 
senátorů.  

Program zasedání 

Předseda AS FChT UPCE doc. Adam seznámil přítomné s návrhem programu zasedání a požádal 
senátory o případné připomínky nebo návrhy na jeho doplnění. Žádné připomínky ani doplňující 
návrhy nebyly vzneseny. Přítomní senátoři schválili program 10. zasedání AS FChT UPCE. 

Hlasování: 12–0–0 (pro–proti–zdržel se) 

2. Volba skrutátorů 

Doc. Adam informoval přítomné, že skrutátory je třeba zvolit kvůli k tajnému hlasování v rámci 
bodu 3 zasedání. Jako skrutátory navrhl Ing. Eisnera a Ing. Knotka. Žádné pozměňující návrhy nebyly 
vzneseny. 

Hlasování: 10–0–2  

3.  Předchozí souhlas ke jmenování člena Vědecké rady FChT UPCE 

Děkan prof. Němec uvedl důvody, proč by rád doc. Ing. Petra Česlu, Ph.D., proděkana pro vědu 
a tvůrčí činnost, jmenoval členem Vědecké rady FChT UPCE. Dodal, že na FChT je dlouhodobě 
zvykem, aby proděkan, který je alespoň docentem, byl členem Vědecké rady. V tuto chvíli má 
Vědecká rada FChT UPCE 21 interních a 12 externích členů. Dle platné legislativy je třeba, aby alespoň 
1/3 členů Vědecké rady byli členové externí. Požadované zastoupení externích členů bude zachováno 
i po jmenování doc. Česly, a proto není třeba žádného stávajícího interního člena Vědecké rady 
odvolávat. 

Doc. Adam seznámil přítomné s procesem tajného hlasování a se způsobem úpravy hlasovacích 
lístků. Následně proběhlo tajné hlasování, ve kterém bylo odevzdáno 12 platných hlasovacích lístků. 
Na všech hlasovacích lístcích byl označen souhlas se jmenováním doc. Česly do Vědecké rady 
FChT UPCE. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice dává děkanovi 
předchozí souhlas ke jmenování doc. Ing. Petra Česly, Ph.D. členem Vědecké rady Fakulty 
chemicko-technologické Univerzity Pardubice. 

Hlasování: 12–0–0 

4.  Projednání žádosti o schválení dodatečných investic FChT na rok 2024 

Děkan prof. Němec prezentoval požadavek na schválení dodatečných investic. Jedná se o: 
 KBBV – multifunkční live view cell imaging system – „projekt“ – nadace 3,6 mil. Kč, 
 KOAnCh – rozvod dusíku (150 tis. Kč) + navýšení částky již schválené investice InSb detektor  

z důvodu nové nabídky (o 73 tis. Kč, tj. na 902 tis.). 

Celkem se jedná o navýšení investic o 3 823 000 Kč. K danému materiálu nebyly vzneseny 
žádné dotazy ani připomínky. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal a schválil 
dodatečné investice na rok 2024 v celkové výši 3 823 000 Kč. 

Hlasování: 12–0–0 
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5. Projednání závažné změny v bakalářském studijním programu Ekonomika a management 
podniků chemického průmyslu 

Děkan prof. Němec představil navrhovanou změnu v bakalářském studijním programu 
Ekonomika a management podniků chemického průmyslu, a to změnu osoby garanta. Stávajícím 
garantem výše uvedeného studijního programu je Ing. Jan Vávra, Ph.D. Protože Ing. Vávra je 
garantem nově akreditovaného studijního programu Management udržitelnosti podniků, není možné, 
aby nadále zůstal i garantem jiného studijního programu. Nově navrženým garantem pro studijní 
program Ekonomika a management podniků chemického průmyslu je Ing. Simona Munzarová, Ph.D., 
a to do doby, než dostudují všichni studenti zapsaní do daného studijního programu. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice projednal změnu 
garanta bakalářského studijního programu Ekonomika a management podniků chemického průmyslu 
z Ing. Jana Vávry, Ph.D. na Ing. Simonu Munzarovou, Ph.D. 

Hlasování: 12–0–0 

6. Různé 

Prof. Němec i doc. Adam poděkovali všem senátorům za hojnou účast i přesto, že jsou současně 
v Pardubickém kraji jarní prázdniny. 

Děkan prof. Němec prezentoval aktuální informace týkající se stavu akreditací nových 
studijních programů. V současnosti jsou již studenti přijímáni také do 3 nově akreditovaných 
bakalářských studijních programů. V plánu jsou přípravy nových převážně profesně zaměřených 
bakalářských studijních programů, přičemž některé z nich jsou již v pokročilé fázi přípravy. Dále jsou 
plánovány transformace těch stávajících studijních programů, které vykazují nízký počet posluchačů. 
Cílem těchto aktivit je zatraktivnit nabídku studijních programů na FChT a přilákat tak více studentů. 
Děkan prof. Němec dále informoval o přípravě společného doktorského studijního programu s FZS, 
a to „Zdravotnické vědy“. Tento program by měl mít 2 moduly, z nich každá z fakult bude zajišťovat 
jeden z nich. 

Prof. Němec senátory informoval, že na univerzitě probíhají diskuze o rozpočtu na rok 2024. 
Dle informací od rektora prof. Čapka je snaha, aby byl rozpočet k dispozici dříve než v předchozích 
letech. Přesnější termín však znám ještě není. 

Prof. Němec dále informoval o nutnosti přejít na operační systém Windows 11, protože firma 
Microsoft se chystá ukončit podporu systému Windows 10. Aktuálně se provádí revize zařízení. Bylo 
zjištěno, na fakultě je cca 360 počítačů, u kterých už převod na Windows 11 není kvůli zastaralému 
hardwaru možný. 

Prof. Němec informoval senátory o připravovaném cvičení policie ČR a dalších záchranných 
složek, a to s odkazem na informace zveřejněné na veřejně dostupných www stránkách univerzity 
(https://www.upce.cz/univerzita-planuje-cviceni-na-mimoradne-udalosti). 

Předseda AS FChT doc. Adam poděkoval všem přítomným senátorům a hostům za aktivní účast 
a zasedání ukončil. 

V Pardubicích 19. 3. 2024 doc. Ing. Martin Adam, Ph.D.  
 předseda AS FChT 


